
Protokół nr 16/2020 

z posiedzenia Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej  

z dnia 30  listopada 2020 roku 

 

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli: Romuald Tański – Wiceprezes W-MIR, Jerzy Salitra - 

Członek Zarządu W-MIR, Robert Nowacki – Członek Zarządu W-MIR - zdalnie, Marek 

Kuźniewski – członek Zarządu W-MIR, Mirosław Borowski- Delegat W-MIR do KRIR oraz 

Jolanta Mackiewicz – dyrektor biura W-MIR. Obrady otworzył i prowadził Pan Romuald Tański – 

Wiceprezes W-MIR. Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10.30 i trwało do godz. 14.00  

 

Posiedzenie przebiegło według następującego porządku:  

1. Wnioski z Rad Powiatowych W-MIR i Komisji. 

2. Pisma z KRIR. 

3. Sprawy bieżące. 

Ad 1. W pierwszym punkcie porządku obrad Zarząd zapoznał się z wnioskami z Rad 

Powiatowych Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej: 

Rady Powiatowe Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej w powiecie bartoszyckim, 

kętrzyńskim i lidzbarskim zwracają się do Zarządu W-MIR o wyrażenie zgody na 

przeprowadzenie wspólnego posiedzenia Rad Powiatowych W-MIR w powiecie bartoszyckim, 

kętrzyńskim i lidzbarskim w siedzibie Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej, ul. Towarowa 1, 

10-416 Olsztyn, dnia 15 grudnia 2020 r. Prośbę uzasadniamy trudnościami lokalowymi 

wynikającymi z sytuacji epidemiologicznej. - Zarząd zapoznał się z wnioskiem, wyraził zgodę. 

Ad 2.W kolejnym punkcie porządku obrad Zarząd zapoznał się z pismami otrzymanymi  

z Krajowej Rady Izb Rolniczych: 

- Pismo z Ministerstwa Sprawiedliwości – Odpowiedź na wniosek W-MIR w sprawie zmian w 

rozporządzeniu Ministra Sprawiedliwości w sprawie określenia przedmiotów należących do 

rolnika prowadzącego gospodarstwo, które nie podlegają egzekucji.- Zarząd zapoznał się  

z pismem, postanowiono kopię przesłać Członkom Walnego Zgromadzenia W-MIR oraz do 

Centrali Banków. 

 

Ad. 3 W ostatnim punkcie porządku obrad omówiono sprawy bieżące: 
 

- WIOŚ delegatura w Giżycku – Odpowiedź na pismo w sprawie hałasu na strzelnicy w 

Gaudynkach (odpowiedź  na wniosek RP W-MIR w powiecie piskim).- Zarząd zapoznał się z 

pismem. Odpowiedź przesłano wnioskodawcy. 

- Prezydent Miasta Elbląg – zaproszenie do wytypowania kandydata do Powiatowej Rady 

Rynku Pracy.- Zarząd zapoznał się z zaproszeniem, Rada Powiatowa do prac oddelegowała 

Pana Romana Puchalskiego- Przewodniczącego Rady Powiatowej W-MIR  powiecie elbląskim. 

- Omówiono sprawę najmu lokalu na ul. Lubelskiej 

- Rozmawiano o propozycji projektu budżetu na 2021 r. 

- Podjęto uchwałę o utworzeniu funduszu nagród 



- Podjęto uchwałę o przyznaniu nagrody Dyrektorowi Biura W-MIR 

 

Na posiedzeniu podjęto uchwały w sprawie: 

- utworzenia funduszu nagród 

- przyznania nagrody Dyrektorowi Biura W-MIR 

 

Romuald Tański 

Wiceprezes Warmińsko-Mazurskiej                                     Protokołowała:            

        Izby Rolniczej                        Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka

  

 

 


